
SE-PO.0052-12/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  LVII/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   24 września  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - nieobecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otwieram LVII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym. Witam wszystkich gości  Z-ca Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta, 
Kierowników Wydziałów UM, dyrektorów jednostek i zakładów budżetowych, prezesów spółek 
miejskich, mieszkańców
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W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta 
– Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, dyr. MOSIR Henryk Michalski, dyr. MOPS 
Teresa Banaś, dyr. Muzeum SATURN Iwona Szaleniec, dyr. MZGK Robert Szczupider, dyr. Szpitala 
Jacek Kołacz, dyr. Żłobka Jolanta Barańska, Prezes TBS Wiesław Krzysiek, dyr. ZBK Krzysztof 
Malczewski, Radny Powiatu Będzińskiego Jan Powałka, st. asp. Paweł Penszko, Kierownicy 
Wydziałów

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Informuję, że Komisja Rozwoju i Polityki Przestrzennej przedłożyła pozytywną opinie do projektu 
uchwały

projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki
ozn. nr 3/1 k.m 47 położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu 
Państwa

wnioskuję aby ten projekt znalazł się w dzisiejszym porządku obrad Sesji wraz z autopoprawką do 
zmian w budżecie miasta na 2009 r.

GŁOSOWANIE za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad Sesji

    14  głosów za
      0  głosów  przeciw
      1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że porządek dzisiejszej Sesji został przyjęty

PROPONOWANY
PORZĄDEK OBRAD  LVII SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI
24 wrzesień   2009 r. godz. 1000

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji:

a). sesja LVI z 27 sierpnia  2009r

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. Tematy  z ramowego  planu pracy Rady Miejskiej :  

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za I półrocze 2009r.
a). wprowadzenie,
b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.

7. Omówienie i wstępna weryfikacja planu potrzeb na zadania inwestycyjne 
zaplanowane do realizacji na rok 2010.
a). wprowadzenie,
b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.

8. Podsumowanie Programu „Lato w  mieście”
a). wprowadzenie,
b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.

9. Aktualny stan ochrony zdrowia w mieście ze szczególnym  uwzględnieniem 
sytuacji szpitala w Czeladzi. 
a). wprowadzenie,
b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.

9. Podjęcie uchwały w sprawie  zaopiniowania propozycji planu Aglomeracji Katowice,  
o  równoważnej  liczbie  mieszkańców  powyżej  2.000  obejmującej  cześć  Katowic, 
Czeladzi, Siemianowic i Sosnowca. 

10. Dyskusja i głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie:  

D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a :  
1). Zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

D o t y c z ą c e  u d z i e l e n i a  d o t a c j i  c e l o w e j :
2). Udzielenia dotacji celowej na zakup sprzętu medycznego przez Powiatowy Zespół Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Będzinie - Szpital w Czeladzi. 
D o t y c z ą c e  z a o p i n i o w a n i a  u c h w a ł  R a d y  P o w i a t u 
B ę d z i ń s k i e g o  :

3).
Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału 
Dziennego Pediatrycznego zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40.

4).
Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie:  częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Punktu 
chemioterapii zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40.

5).
Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału 
Chirurgii Ogólnej A ,zlokalizowanego w Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.

6).

Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie:  częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału 
Chorób Wewnętrznych A i Oddziału Chorób Wewnętrznych B zlokalizowanych w Będzinie przy 
ul. Małachowskiego 12 oraz utworzenie Oddziału Chorób Wewnętrznych I zlokalizowanego w 
Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.

7).

Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału 
Chorób Wewnętrznych C i Oddziału Chorób Wewnętrznych D zlokalizowanych w Czeladzi przy 
ul. Szpitalnej 40 oraz utworzenie Oddziału Chorób Wewnętrznych II zlokalizowanego w 
Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40.

D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  i  z b y w a n i a  n i e r u c h o m o ś c i  o r a z  i c h 
w y d z i e r ż a w i a n i a :

8). Skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki nr 3/7 k.m. 46 
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położonej przy ul. Kościuszki w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

9). Ustanowienia służebności drogowej na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Czeladź 
oznaczonej  nr działki 63/14 k.m.30

10). Przedłużenia mowy  dzierżawy części działki nr 238/13 k.m.29 o pow. 980m2 położonej przy ul. 
Okrzei w Czeladzi.

11). Przedłużenia mowy  dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 188m2 położonej przy ul. 21 
Listopada w Czeladzi

12). Przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 1/7 k.m.19 o pow. 823m2 położonej przy ul. Staszica 
w Czeladzi 

13). Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 212m2 położonej przy ul. 
Rolniczej w Czeladzi

14). Przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 119 k.m.42 o pow. 65m2 położonej przy ul. 
Katowickiej- Szybikowej w Czeladzi. 

15). Przedłużenia umowy dzierżawy części działek nr 163/1 i nr 164/1 k.m. 4 o pow. 240 m2 

położonych przy ul. Chmielnej – Ogrodowej w Czeladzi. 

16). Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 85 k.m.55 o pow. 30m2 położonej przy ul. 
Robotniczej w Czeladzi. 

17). Przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m. 4 o pow. 100m2 położonej przy ul. 
Szpitalnej w Czeladzi. 

18).
Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
działki ozn. nr 3/1 k.m 47 położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi stanowiącej własność 
Skarbu Państw

11. Sprawy bieżące.
12. Zamknięcie obrad sesji.

 

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie protokołu z obrad Sesji w dniu 27.08.2009 roku.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi i propozycje uzupełnień ?

Uwag i zmian nie było

GŁOSOWANIE 

    14  głosów za
      1  głos  przeciw
      4  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że protokół z dnia 28.08.2009 roku został przyjęty

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.

4



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania ?

Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Radny Andrzej Świątek

Radna Teresa Kosmala

Radny Marian Kita

Radny Władysław Oczkowicz

Radny Ireneusz Gawroński

Odpowiedzi udziela 
Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik, Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Urszula 
Polak – Wałek, dyr MZGK Robert Szczupider, dyr. MOPSU Teresa Banaś, Prezes TBS Wiesław 
Krzysiek

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Interpelacje i zapytania radnych

1. Radny Wiesław Konderak – Mieszkańcy z ul. Wrzosowej są zaniepokojeni opuszczeniem budowy 
przez dewelopera tego osiedla, czy deweloper, który budował to osiedle Przedsiębiorstwo Usług 
Technicznych i Realizacji Budownictwa Sp z. o. o z Zabrza lub jego następcy prawni zgodzili się
przekazać drogę wewnętrzną i sieć wodnokanalizacyjnej do Spółki ZIK.

2. Radny Janusz Gątkiewicz – Czy przewidywane są patrole piesze nie umundurowane na osiedlu 
słonecznym, kolejne pytanie parking ul. Trznadla Biedronka to już jest kolejny rok w, którym nic się nie 
zmienia na tym parkingu – ile razy właściciel tego parkingu został ukarany mandatem, krzaki na 
skrzyżowaniu ul. Trznadla i Francuskiej, oświetlenie na ul. Nowopogońskiej, z kolei na ul. Mysłowickiej 
Modrzejowskiej są siodła wyrzutowe, które nawet przy wolnej jeździe samochodem dają o sobie znać.
Sprawa Pani Budnej chodzi o wymianę zamka, czy już można tą sprawę zakończyć.

3. Radna Jolanta Moćko – Chciałam zapytać o oświetlenie na ul. Spacerowej.

4. Radny Władysław Oczkowicz – wniosek do dyr. Roberta Szczupidera aby na ul. Spacerowej 
postawić znaki zakazu zatrzymywania się, jaki zakres robót w szkole nr 7 został do skończenia
czy płaciliśmy tam cokolwiek i jakie kary są przewidziane w umowie, kolejna sprawa to siedziba dla
pogotowia prosiłbym o informacje, ul. Betonowa w dalszym ciągu nic się nie zmieniło w tej sprawie. 

5. Radna Danuta Walczak – kiedy ostatecznie rozpoczną się prace na ul. Staszica po raz trzeci 
termin jest przekładany, koszenie traw jest wykonywane nierzetelnie pozostawiane są kępy traw jest 
brzydko przycięta i nie ładnie, mieszkańcy Osiedla Musiała pytają czemu zbiornik na śmieci z 
ogródków działkowych ustawiony przy wlocie do Parku Alfreda nie jest opróżniany, remont na 
ul. Skłodowskiej i Powstańców Śląskich czy chodniki układane są również z pieniędzy, które były 
przeznaczone na remont ulic, czy wykonawcą jest ktoś inny.

6. Radny Andrzej Świątek – sprawa utrzymania zieleni w mieście, czy teren między ulicami 35- lecia

5



a Składkowskiego czy ten teren jest miejski czy jest jeszcze terenem spółdzielczym, ścieżka między 
Edenem a ul. Staszica tam tez są bardzo wielkie chwasty, kolejna sprawa dot. informacji jaka jest w 
oświacie tzn Przedszkola, Szkoły podstawowe, Gimnazja i Żłobek, czy są oferty dla bezrobotnych 
nauczycieli czy są oferty placówek czeladzkich w tym zakresie, kolejna sprawa to montaż anteny 
telefonii komórkowej na dachu szkoły uważam, że jest to skandal i proszę o wyjaśnienia, następna 
sprawa to uchwała z lipca odnośnie przekazania darowizny gdzie została zmieniona jej treść, jeżeli się 
tak dzieje to konieczne jest zbadanie wszystkich uchwał, ktoś musiał dostać polecenie ktoś musiał to 
zrobić dla mnie jest to umyślne fałszowanie dokumentów, kto nadzoruje wykonanie boiska przy szkole 
nr 3, co z drewnem pochodzącym z wycinki co się z nim dzieje, chciałbym  wrócić do podjętej uchwały 
w lipcu dot. zmiany taryfy głównie w zakresie opłaty za ścieki jest ona najwyższa w województwie 
powinniśmy wrócić do tej sprawy i zbadać jeszcze raz czy ta podwyżka jet uzasadniona.

7. Radna Zofia Bazańska – proszę o odpowiedź na piśmie dot. realizacji zadania ul. Staszica
kolejna sprawa to obwodnica osiedla Piłsudskiego chciałabym dostać więcej informacji na ten temat, 
mieszkańcy zwrócili się do mnie z pytaniem kto wydał pozwolenie na instalacje anteny na dachu 
szkoły, czy pozostałe wiaty na ul. Staszica też zostaną tak oświetlone, dlaczego pozostali radni 
oprócz Komisji Oświaty na Dzień Edukacji Narodowej nie dostali zaproszeń.

8. Radny Czesław Badura – 3 Szyb obok ul. Handlowej jest tam firma logistyczna, która zaśmieca
mieszkańcom przejazd, ul. 17 Lipca dojazd do MOPSU, skwerek przy ul. Tuwima samochody mają 
kłopot z zatrzymaniem się w tym miejscu jest tam duże błoto, ul. 17 Lipca droga przejazdowa jest to 
bardzo duże utrudnienie w godzinach szczytu, Biedronka przy ul. Szpitalnej bardzo duże błoto, 
wycięcie krzaków na Przełajskiej ul. Zielona, Czy został dokonany przegląd szkół jeśli chodzi o 
oświetlenie i oznakowanie.

9. Radny Marian Kita – przejazd na ul. Szpitalnej czy ulica zostanie tam wcześniej otwarta 
czy będziemy czekać do terminu ustalonego na 30.11.2009 r, jeśli chodzi o ul. Grodziecką i przejazd 
na tej ulicy to chciałbym uzyskać informacje na temat kolizji jakie miały miejsce na tej ulicy od 
momentu zamknięcia przejazdu z ul. Grodzieckiej na ul. Będzińską.

10. Radna Teresa Kosmala – ile kosztowała i z jakich środków została wykonana przebudowa 
ul. Spacerowej, popieram prośbę Radnego Oczkowicza dot. postawienia znaków zakazu 
zatrzymywania się na ul. Spacerowej, kolejne moje pytanie co się dzieje z ulicami Prostą, Daleką, 
Piaskową czy ta inwestycja będzie rozpoczęta w tym roku, kolejna sprawa to parking obok Biedronki, 
jaką drogą jest Plac Konstytucji jaka to jest droga czy jest to droga publiczna czy jest to droga 
wewnętrzna czy spełnia warunki prawa budowlanego, chciałabym uzyskać więcej informacji dot. 
Czeladzkiej telewizji internetowej.

11. Radny Ireneusz Gawroński – czy jest szansa, żeby dostawać informację dot. bezpieczeństwa
w mieście z wyszczególnieniem wykroczeń i przestępstw, kolejna sprawa to park między 
ul. Sikorskiego a ul. Kościuszki stan tego parku jest opłakany nie koszona trawa sypiący się pomnik
ile kosztowały progi zwalniające czy przejścia dla pieszych na ul. Spacerowej zostaną poprawione
mieszkańcy ul. Dehnelów i Józefowa zgłaszali mi uciążliwy problem jakim jest smród z kompostowni 
jaka jest szansa na pozbycie się tego nie miłego zapachu pochodzącego z kompostowni, stara kolonia 
ul. 21 Listopada stary dom kultury tablica upamiętniająca podstawka pod znicz zgłaszałem już to wiele 
razy, kiedy powstaną progi zwalniające na ul. Mickiewicza, punkty świetlne na ul. Saturnowskiej ile jest 
przewidzianych tych punktów.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

zapytania mieszkańców

Pytań mieszkańców nie było
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Proszę Państwa mam propozycje drobnej zmiany w porządku obrad dzisiejszej Sesji, ponieważ 
o godz. 12.30 będzie obecny na Sesji dyr. Szpitala Jacek Kołacz, mam prośbę o zmianę w kolejności 
podejmowanych uchwał, które dot. Szpitala proszę o głosowanie dotyczącej tej zmiany

GŁOSOWANIE za zmiana porządku obrad

    15  głosów za
      0  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące się

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.

Odpowiedzi udziela Kierownik Rewiru Dzielnicowych Komisariatu Policji w Czeladzi Paweł Penszko
Występuję tu w imieniu Komendanta, gdyż Komendant musiał się udać się na naradę kierownictwa 
do Powiatowej Komendy Policji w Będzinie. Jeśli chodzi o piesze patrole to nie ma z tym problemu 
jeżeli będziemy mieć na tyle ludzi uważam, że jet to bardzo dobry pomysł. Patrole są organizowane 
tylko wiadomo, że więcej zdarzeń jest w rejonach dużych osiedli typu ul. Ogrodowa, dzielnica Piaski.
Komisariat przekazuje do Urzędu Miasta co pół roku dane dot. wykroczeń, przestępstw bo do tego nas 
obligują przepisy

Odpowiedzi udziela – dyr. MZGK Robert Szczupider Radny Konderak poruszył sprawę 
ul. Wrzosowej ta droga posiada status drogi wewnętrznej osiedlowej nie posiada kategorii gminnej.
Spółka do tej pory nie przyjęła kanalizacji, sprawa to nie jest rozwiązana do tej pory. Parking przy ul. 
Trznadla po wszystkich naszych pisemnych interwencjach, po przedstawieniu i zaopiniowaniu projektu
organizacji ruchu w rejonie Biedronki projekt jest gotowy. Natomiast nie dalej jak wczoraj poszło pismo 
do inwestora o określenie terminu realizacji tego parkingu, tam jest zmiana ten wjazd, który 
funkcjonuje w tej chwili ma być zlikwidowany wjazd ma być z innej strony. Krzaki przy ul. Francuskiej 
zostaną przycięte. Oświetlenie na odcinku ul. Nowopogońskiej i Rzemieślniczej ponawiam swoją 
prośbę jeżeli są takie problemy to proszę informować nas o tym bezpośrednio. Nierówności 
na ul. Mysłowickiej i Modrzejowskiej zajmiemy się ta sprawą w przyszłym roku, natomiast w roku 
bieżącym przy realizacji ul. Żwirki Wigury ten fragment zostanie poprawiony. Znaki zakazu 
zatrzymywania się na ul. Spacerowej ten temat był dyskutowany na Komisji Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej i prawdopodobnie są one tam postawione a jeśli nie to je postawimy. Ul. Betonowa, mur
Jestem już po rozmowach z potencjalnymi wykonawcami do środy przyszłego tygodnia będę miał 
informację odnośnie wysokości kosztów. Ul. Staszica nie ma kanalizacji deszczowej tam są 
wmontowane dwa wpusty zamontowane przed laty przez Generalną Dyrekcje Dróg Krajowych 
i Autostrad i te wpusty tak na dobra sprawę prowadza do nikąd były wyprowadzone na tzw. Wylewy
ale są systematycznie zamulane, są podejmowane działania czyszczenia ale to nie przynosi 
rezultatów. Zgadzam się z tym, że trawy koszone są nie fachowo i jesteśmy niezadowoleni z ich usług.
Zbieramy wszystkie potknięcia tej firmy i w pewnym czasie chcemy wyeliminować tą firmę z 
wykonywania usług. Zbiornik na nieczystości przy Parku Alfred na Osiedlu Musiała wystąpimy do 
zarządu działkowców o właściwe potraktowanie sprawy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 15 min przerwy
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Wznawiam obrady po przerwie

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Witam dyr. Szpitala Pana Jacka Kołacza i przypominam państwu, że przechodzimy teraz do podjęcia 
uchwał w sprawie szpitala 

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Ppkt.3

Temat omawia dyr. Szpitala Jacek Kołacz

projekt uchwały zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego 
przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację 
Oddziału Dziennego Pediatrycznego zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Janusz Gątkiewicz
2. dyr. Szpitala Jacek Kołacz
3. Radna Teresa Kosmala
4. Radca Prawny Jan Gamrat
5. Radny Władysław Oczkowicz
6. Sekretarz Miasta Dorota Bąk
7. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
8. Radny Andrzej Świątek

GŁOSOWANIE za negatywnym zaopiniowaniem uchwały

    13  głosów za
      0  głosów  przeciw
      5  głosów wstrzymujących się

ppkt.4

projekt uchwały zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego 
przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację 
Punktu chemioterapii zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi 
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Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radna Hanna Szotowska
3. Radny Marek Rajca – opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

GŁOSOWANIE za negatywnym zaopiniowaniem uchwały

    13  głosów za
      0  głosów  przeciw
      6  głosów wstrzymujących się

ppkt.5

projekt uchwały zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego 
przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację 
Oddziału Chirurgii Ogólnej A ,zlokalizowanego w Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.

Radny Marek Rajca – opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

GŁOSOWANIE za negatywnym zaopiniowaniem uchwały

      0  głosów za
    17  głosów  przeciw
      2  głosy wstrzymujące się

GŁOSOWANIE za pozytywnym  zaopiniowaniem uchwały

     17  głosów za
       0  głosów  przeciw
       2  głosy wstrzymujące się 

ppkt.6

projekt uchwały zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego 
przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację 
Oddziału Chorób Wewnętrznych A i Oddziału Chorób Wewnętrznych B zlokalizowanych w Będzinie 
przy ul. Małachowskiego 12 oraz utworzenie Oddziału Chorób Wewnętrznych I zlokalizowanego w 
Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.

Radny Marek Rajca – opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi 
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GŁOSOWANIE za negatywnym zaopiniowaniem uchwały

      4  głosy za
      6  głosów  przeciw
      6  głosów wstrzymujących się

GŁOSOWANIE za pozytywnym  zaopiniowaniem uchwały

       8  głosów za
       3  głosy  przeciw
       6  głosów wstrzymujących się 

ppkt.7

projekt uchwały zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego 
przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację 
Oddziału Chorób Wewnętrznych C i Oddziału Chorób Wewnętrznych D zlokalizowanych w Czeladzi 
przy ul. Szpitalnej 40 oraz utworzenie Oddziału Chorób Wewnętrznych II zlokalizowanego w Czeladzi 
przy ul. Szpitalnej 40.

Radny Marek Rajca – opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

GŁOSOWANIE za negatywnym zaopiniowaniem uchwały

      12  głosów za
        1  głos przeciw
        5  głosów wstrzymujących się

c. d. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych

Odpowiedzi udziela dyr. Szpitala Jacek Kołacz Pogotowie jest strukturą, która nie wchodzi w skład 
Powiatowego Zespołu Zakładu Opieki Zdrowotnej, gościnnie ma siedzibę u nas w szpitalu ze względu
na to, że nigdzie indziej nie mogła znaleźć. Natomiast nieznane mi są jakiekolwiek tematy zawarte w 
korespondencji o, których Pan Oczkowicz mówi ponieważ do mnie nie dotarły, żadne informacje,
z naszej strony nie było żadnego wystąpienia do pogotowia, które miałoby informować 
że,zamierzamy przenieść je gdzie indziej.

Odpowiedzi udziela dyr. MZGK Robert Szczupider Pan Radny Świątek poruszył sprawę terenu 
35- lecia a Składkowskiego dostałem taką korespondencję obligująca mnie do zajęcia się tym 
terenem. Na chwilę obecną nie umiem powiedzieć kiedy ten teren został przejęty przez gminę, ten
teren nie występuje w specyfikacji przetargowej na obsługę zieleni w mieście. Jest to duży teren na 
chwilę obecną nie dysponuje takimi środkami a po drugie nie jest ujęty w specyfikacji. Ścieżka między 
Edenem a Staszica już parokrotnie robiliśmy tam porządki, przyjmujemy do wiadomości zajmiemy się 
tym. Radna Bazańska poruszała sprawę obwodnicy ul. Piłsudskiego w tym roku zlecam dokumentacje 
na wykonanie remontu ul. Równoległej w połączeniu z obwodnica ul. Piłsudskiego będzie to 

10



realizowane w roku przyszłym. Oświetlenie wiat na ul. Staszica robi to firma, która ma zleconą obsługę 
wszystkich wiat przystankowych na terenie miasta, we własnym zakresie dokonuje uzgodnień z 
Enionem. Pan Badura mówił o 3 Szybie poszło już kolejne pismo do GLS, w którym próbujemy 
przywołać ich do wyremontowania drogi i wykonania drogi o szerokości 6 do 7 m na odcinku 
od ul. Handlowej do wjazdu do GLS. Poprzednia nasza korespondencja była negatywnie odebrana 
przez GLS, zobaczymy jaka będzie reakcja w tej chwili. Jeśli chodzi o organizację ruchu na 
ul. Szpitalnej ul. 1 Maja postąpiliśmy zgodnie z ustaleniami została przygotowana kolejna zmiana
projektu organizacji ruchu wystąpiliśmy z tym do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad
sprawa jest w toku. Przeglądy dróg w rejonach szkół zostały zrobione z udziałem Straży Miejskiej 
i Policji. Koszt remontu na ul. Spacerowej to 85.000 zł wydatkowaliśmy to ze środków służących do 
utrzymania dróg. Progi zwalniające na ul. Mickiewicza będą wykonane do końca października

Odpowiedzi udziela – dyr. ZBK Krzysztof Malczewski Jeżeli chodzi o mieszkanie dla Pani Budnej 
to 1 października jest ostatecznym terminem do zajęcia mieszkania, mieszkanie znajduje się na 
ul. 17 lipca. Jeżeli chodzi o budowę boisk przy szkole nr 7 to zostało jeszcze wykonanie odwodnienia 
boiska głównego gdzie ma być sztuczna nawierzchnia z opinii naszych inspektorów wynika że, prace 
związane z odwodnieniem zostaną skończone w tym tygodniu. Trzeba jeszcze założyć siatkę na tych 
kilku obiektach, które są postawione i wymalowanie miejsc parkingowych dla osób 
niepełnosprawnych. Nie ukrywam, że największym problemem jest położona nawierzchnia uważam
ze jest położona w sposób skandaliczny i niezgodny z wszystkimi normami technicznymi. Oczywiście 
będziemy domagali się prawidłowego wykonania tego zadania bo w takim stanie tego zadania nie 
odbierzemy. Jeżeli chodzi o pomieszczenie dla pogotowia to nie ukrywam, że w naszych zasobach 
będzie ciężko znaleźć takie pomieszczenie łącznie z garażem. Sprawa związana z budowa boiska 
przy szkole nr 3 ZBK prowadzi nadzór techniczny nad wykonaniem tego boiska. Sprawa ul. 17 lipca
dojazd w okolicy MOPSU na jesieni zlikwidujemy te dziury ulica będzie nadawała się do przejazdu.
Skwer z tyłu ul. Tuwima z tego co wiem tam jest nie uregulowana sytuacja prawna tego gruntu
sprawdzimy to. Umieszczenie podstawki na Domu Ludowym myślę, że jest to do zrealizowania 
postaramy się taka podstawkę zamontować, żeby było miejsce na postawienie znicza czy 
powieszenia kwiatów.

Odpowiedzi udziela – Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska Sprawa prac remontowych w placówkach 
oświatowych z tego co ja wiem to przebiega termomodernizacja przedszkola nr 5. W gimnazjum nr 3
będą dodatkowo robione schody zewnętrzne i prawdopodobnie awarie sali gimnastycznej – parkietu.
Ponieważ po pracach remontowych te obiekty wymagają przygotowania do uruchomienia procesu 
dydaktycznego. Duże remonty zostały wykonane podczas wakacji, macie państwo informacje w 
materiałach jakie to były remonty. Natomiast jeżeli chodzi o orlika przy szkole nr 3 termin jest do 30 
października prace przebiegają sprawnie.

Odpowiedzi udziela - dyr. Szkoły nr 3 Renata Paluch Jestem tym zaproszeniem troszeczkę 
zaskoczona ponieważ Radny Świątek był w szkole i dosyć długą rozmowę przeprowadziliśmy
pokazałam wszystkie dokumenty zezwolenia i wyjaśniłam jak sprawa się potoczyła, i wydawało mi się 
że został tą rozmową usatysfakcjonowany. Umowa na dzierżawę części dachu szkoły została 
podpisana w październiku 2007 roku. Zanim została podpisana sprawa podjęcia takich działań została 
konsultowana zarówno z organem prowadzącym w osobie Kierownika Wydziału Edukacji, a także z 
rodzicami. Mam tutaj dokumenty kopie z protokołów z posiedzenia Rady Rodziców w Szkole 
Podstawowej nr 3 i stosowną uchwałę, która zobowiązuje mnie do podjęcia działań w celu pozyskania 
dodatkowych finansów pozabudżetowych. Ponieważ wynajęcie tego fragmentu powierzchni dachowej
wiąże się z wprowadzeniem czynszu, który będzie pozyskiwaniem tych środków pozabudżetowych.
2 lata trwały przygotowania do zamontowania tej anteny i uzyskania wszystkich zezwoleń. Zanim 
przystąpiono do tej inwestycji została mi przekazana cała dokumentacja, a wszystkie zezwolenia 
zostały wydane prze Starostwo Powiatowe w Będzinie. Mam ekspertyzę techniczną projekty 
budowlane dla mnie laika po wielu zadanych pytaniach wychodzi na to, że nie zagraża to zdrowiu i 
bezpieczeństwu dzieci jak i mieszkańców osiedla na, którym znajduje się szkoła. Promieniowanie 
szkodliwe odbywa się powyżej 4 metrów nad dachem szkoły nie ma w pobliżu, żadnego obiektu, który 
byłby narażony na to promieniowanie. Zanim umowa została podpisana była konsultowana z radca 
prawnym obu stron. Firma ta ma obowiązek raz w roku przekazywania wyników badań informacji dot. 
oddziaływania tej stacji bazowej na środowisko, w przypadku gdyby badania wypadły źle lub gdyby 
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tych badań nie przedstawiła to umowa ulega natychmiastowemu rozwiązaniu. Kwota czynszu to 1800 
zł miesięcznie.
 
Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Radny Janusz Gątkiewicz
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. dyr. Szkoły nr 3 Renata Paluch
5. Radny Krzysztof Francikowski

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 30 min przerwy 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Wznawiam obrady po przerwie

c. d. odpowiedzi interpelacje i zapytań radnych

Odpowiedzi udziela Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska Jeżeli chodzi o ilość zatrudnianych nauczycieli 
to zmniejsza się liczba nauczycieli zatrudnianych w naszych placówkach ale związane jest to 
z mniejsza ilością klas w związku z tym zmniejsza się ilość zatrudnianych nauczycieli. Według 
aneksów na dzień dzisiejszy w Szkołach Podstawowych i Gimnazjach mamy 90 oddziałów uczy się 
2216 uczniów, średnia liczba uczniów w oddziałach 24,6 liczba nauczycieli 224 etatów 210,2 
pracowników administracji etatów 28.5 liczba pracowników obsługi 79 
etatów 73,85. Jeżeli chodzi o oddziały przedszkolne jest ich 34 w samych tych oddziałach to jest około 
820 uczniów podopiecznych bo do tego dochodzi  jeszcze oddział 0 -owy. W 3 w której wyżej  był 
wliczony 6 latki, które są w klasach 1 a później mamy jeszcze dzieci w prywatnych przedszkolach do 
których dopłacamy. Średnia liczba uczniów w oddziale przedszkolnym 24,26 bo są niektóre oddziały 
które mają mniejsze pomieszczenia i więcej niż 15 czy 20 dzieci umieścić tam nie można. Liczba 
nauczycieli 74 liczba etatów 69,32 pracowników administracji i etatów równocześnie 6 pracowników
obsługi 62 osoby etatów 61,75. Wszystkie przeglądy przed uruchomieniem placówek zostały 
dokonane przez dyrektorów placówek do czego ich zobowiązują odpowiednie przepisy oświatowe. 
Dnia 1 września wszyscy dyrektorzy placówek oświatowych składali zarówno do organu 
prowadzącego jak i do organu nadzoru informacje. Sprawa związana z ofertami pracy wygląda w ten 
sposób, że nabór do placówek oświatowych prowadzą dyrektorzy szkół. Każdy dyrektor na bazie 
projektu organizacyjnego decyduje jakich nauczycieli ma zatrudnić jakich mu brakuje. Jeżeli są wolne 
wakaty dyrektorzy zamieszczają informację o tym na stronie kuratorium. Sprawa z zaproszeniami 
wygląda w ten sposób że, zawsze zapraszamy Prezydium Rady w ubiegłym roku był wniosek Komisji 
Oświaty, żeby zapraszać także Komisję Oświatowy, w związku z tym wspólnie ze związkiem 
wystosowaliśmy zaproszenia do wszystkich członków Komisji Oświaty na Dzień Edukacji. Staramy się 
wysyłać państwu zaproszenia na wszystkie imprezy i nie zawsze z naszych zaproszeń korzystacie 
przychodzi tylko kilka osób.

Odpowiedzi udziela Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Jastrząb 
Jeżeli chodzi o Park przy ul. Sikorskiego to wysłaliśmy do SRK pismo o przejęcie tego Parku i 
utrzymywanie go we własnym zakresie. Pomimo kilkukrotnych wystąpień nie otrzymaliśmy odpowiedzi 
do chwili obecnej, także nie wiemy jaka jest sytuacja z tym Parkiem. SRK nie chce nam odstąpić tego 
Parku za symboliczną złotówkę tylko będą naliczać stosowne koszty. Droga do kina to plac prywatny
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Odpowiedzi udziela inspektor Agnieszka Nowak SRK zwróciła się z wnioskiem o dopłatę 
za lokatorów, którzy nie płacą. Pierwotnie ich wniosek opiewał na kwotę 181.000 zł, natomiast po 
sprawdzeniu zasadności wniosku, po wezwaniu przez nas do zrobienia korekty Spółka zaproponowała
porozumienie w, którym kwota zmniejszyła się o ponad połowę. Toczy się postępowanie ugodowe 
przed sądem radcy prawni podejmą decyzję czy zgodzimy się na taką kwotę czy będziemy jeszcze 
negocjować.

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. dyr. MZGK Robert Szczupider
4. Radny Andrzej Świątek

Odpowiedzi udziela Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski nie ma podstaw prawnych do 
ukarania właściciela parkingu bo kodeks wykroczeń nie przewiduje kary. Jeżeli nie ma wykroczenia 
nie ma przestępstwa nie ma podstaw do karania

Odpowiedzi udziela dyr. ZIK Elżbieta Sikora – Postel planujemy zrealizować zadanie jakim jest 
kanalizacja ul. Prostej, Piaskowej i Dalekiej. Dokumentacja jest opracowana, już mamy pozwolenie na 
budowę, przed chwila odbyło się otwarcie ofert, które dotyczyły przetargu na wykonanie tej kanalizacji. 
Zgłosiło się 14 firm na wykonanie tego zadania w najbliższym czasie będzie wybrana firma, która 
rozpocznie realizację zadania na pewno jeszcze w następnym kwartale.

Odpowiedzi udziela Burmistrza Marek Mrozowski   Dzień Edukacji jest imprezą zamkniętą

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Burmistrza Marek Mrozowski

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Dziękuję za udzielone odpowiedzi

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Tematy  z ramowego  planu pracy Rady Miejskiej :

Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za I półrocze 2009r.
a). wprowadzenie
b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.
Omówienie i wstępna weryfikacja planu potrzeb na zadania inwestycyjne zaplanowane do 
realizacji na rok 2010.
a). wprowadzenie,
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b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.

Podsumowanie Programu „Lato w  mieście”
a). wprowadzenie,
b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.

Aktualny stan ochrony zdrowia w mieście ze szczególnym  uwzględnieniem sytuacji szpitala w 
Czeladzi. 
a). wprowadzenie,
b). opinie Komisji, 
c). dyskusja.

Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za I półrocze 2009r.

Temat omawia Skarbnik Urszula Polak - Wałek

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej Marcin Musiał

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

Omówienie i wstępna weryfikacja planu potrzeb na zadania inwestycyjne zaplanowane do 
realizacji na rok 2010.

Temat omawia Z- ca Kierownika Rozwoju Miasta, Małgorzata Skiba

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej, Władysław Oczkowicz

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej, Marcin Musiał

Opinia Komisji Edukacji Kultury i Sportu, Dominik Penar

Podsumowanie Programu „Lato w  mieście”

Temat omawia Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

Opinia Komisji Edukacji Kultury i Sportu, Dominik Penar

Aktualny stan ochrony zdrowia w mieście ze szczególnym  uwzględnieniem sytuacji szpitala w 
Czeladzi. 
Temat omawia Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

Opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia I Bezpieczeństwa, Marek Rajca
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Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji planu Aglomeracji Katowice, o równoważnej 
liczbie mieszkańców powyżej 2.000 obejmującej cześć Katowic, Czeladzi, Siemianowic i Sosnowca. 

Temat omawia Z- ca Kierownika Rozwoju Miasta  Małgorzata Skiba

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Burmistrz Marek Mrozowski 
2. Radna Teresa Kosmala
3. Radny Władysław Oczkowicz
4. Temat omawia Z- ca Kierownika Rozwoju Miasta  Małgorzata Skiba
5. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały

      15  głosów za
        0  głosów przeciw
        1  głos wstrzymujący się

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

 ppkt .1

Zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

Temat omawia Skarbnik Urszula Polak - Wałek

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Powiatu Będzińskiego Krzysztof Malczewski
4. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
5. Radna Teresa Kosmala

GŁOSOWANIE  IMIENNE

1. Czesław Badura - za
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2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - nieobecny
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - nieobecny
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - nieobecna
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - za
21. Danuta Walczak - za

ppkt.2

projekt uchwały w sprawie udzielenie dotacji celowej na zakup sprzętu medycznego przez Powiatowy 
Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie - Szpital w Czeladzi. 

Temat omawia Skarbnik Urszula Polak - Wałek

Opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia I Bezpieczeństwa, Marek Rajca

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE 

      16  głosów za
        0  głosów przeciw
        1  głos wstrzymujący się

ppkt.8

projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki 
nr 3/7 k.m. 46 położonej przy ul. Kościuszki w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

Temat omawia Burmistrz Marek Mrozowski, Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Jastrząb 

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      16  głosów za
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        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.9

projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności drogowej na nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Czeladź oznaczonej  nr działki 63/14 k.m.30

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      16  głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.10

projekt uchwały w sprawie przedłużenia mowy  dzierżawy części działki nr 238/13 k.m.29 o pow. 
980m2 położonej przy ul. Okrzei w Czeladzi

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      15  głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.11

projekt uchwały w sprawie przedłużenia mowy  dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 188m2 
położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      15  głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.12

projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 1/7 k.m.19 o pow. 823m2 
położonej przy ul. Staszica w Czeladzi
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      15  głosów za
        0  głosów przeciw
        1  głos wstrzymujący się

ppkt.13

projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 212m2 
położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      15  głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.14

projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 119 k.m.42 o pow. 65m2   
położonej przy ul. Katowickiej- Szybikowej w Czeladzi

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      15  głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.15

projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działek nr 163/1 i nr 164/1 k.m. 4   
pow. 240 m2 położonych przy ul. Chmielnej – Ogrodowej w Czeladzi. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było
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GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      15  głosów za
        0  głosów przeciw
        1  głos wstrzymujący się

ppkt.16

projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 85 k.m.55 o pow. 30m2 
położonej przy ul. Robotniczej w Czeladzi. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      16  głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.17

projekt uchwały w sprawie przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m. 4 o pow. 
100m2 położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi

Pytań nie było

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

      16  głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt.18

projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki
ozn. nr 3/1 k.m 47 położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi stanowiącej własność
Skarbu Państwa.

Temat omawia Burmistrz Marek Mrozowski

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE za nie wrażeniem zgody

      12  głosów za
        0  głosów przeciw
        3  głosów wstrzymujących się

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski 
3. Radny Władysław Oczkowicz

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

sprawy bieżące

Pismo do Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie od dyr. MZGK Roberta Szczupidera 

Komisja Regulaminowa rozpatruje wniosek dot. zmiany zapisów regulaminu nagród miasta Czeladź 
który wpłynął od Czeladzkiego Stowarzyszenia Rozwój Miasta 

Wniosek dot. przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Miasta

Korespondencja elektroniczna 

Pan Łukasz Lisowski prosi o przcinkę drzew na ul. Polnej sprawa została skierowana do MZGK 

Z zaproszenia do Parlamentu skorzystali następujący Radni Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir
Święch, Krystian Dąbrowski, Jolanta Moćko, Krzysztof Francikowski

Pismo od Starosty Powiatu Będzińskiego Adama Lazara 

Pismo od Starosty Powiatu Będzińskiego Adama Lazara 

Odwołanie od uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Pana Przemysława Szałańskiego – zostało 
wycofane

Pismo od fundacji które dot. akcji kierowanej do samorządowców związane z narysowaniem 
namalowaniem uśmiechu na plakacie
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Pismo dot. opieki nad dorosłym niepełnosprawnym Tomaszem Góralczykiem, związane 
z uwzględnieniem wydatków w budżecie miasta na przewóz osób niepełnosprawnych

informacji udziela Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska, Radna Teresa Kosmala

Pismo dot. propozycji przesyłania elektronicznych materiałów sesyjnych

Dyskusja 

w dyskusji udział w zieli

1. Radny Dominik Penar
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radny Janusz Gątkiewicz
4. Radna Teresa Kosmala 
5. Radna Jolanta Moćko

Wniosek do budżetu o uwzględnienie podwyżek dla pracowników administracji w placówkach 
oświatowo wychowawczych 

Pismo od Przewodniczącego Europarlamentu podziękowania dla Burmistrza Miasta

Wspólnota Polska składa propozycje by w 70 rocznicę wybuchu II Wojny Światowej nazwać jedną 
z ulic Czeladzi nazwiskiem obrońcy przed agresją sowiecką Tadeusza Jasińskiego

Informacja wydziału Finansowo Budżetowego dot. sprawozdania z wykonania planów dochodów 
i wydatków

Stowarzyszenie kupców targowiska przy ul. M. Auby zwraca się z propozycją budowy hali targowej w 
miejscu obecnie istniejącego targowiska 

Pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej, która informuje, że przeprowadziła kontrole kompleksową 
gospodarki finansowej Miasta Czeladź

Wniosek Komisji Edukacji Kultury i Sportu o wprowadzenie do WPI na przyszłe lata zadania 
dot. dobudowy do oddziału przedszkolnego budynku przedszkola nr 5 oddziału żłobkowego

Notatka Służbowa dot. dalszego funkcjonowania sieci Tramwajów w Zagłębiu

Dyskusja 

w dyskusji udział w zieli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Burmistrz Marek Mrozowski
4. Radny Władysław Oczkowicz
5. Radny Andrzej Świątek
6. Radny Dominik Penar 
7. Z -ca dyr. Anna Ślagórska
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Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam LVII Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

          

Protokołował:

Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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